
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde på Cafe Du&Jeg 

Dato: 17.06.2025 

Tid: Kl. 17:00-20.00 

 

 

 

Deltagere:  

James Bannan (forælder) 

Lena Berger Frederiksen (forælder) 

Simone Hilt Andersen (forælder) 

Nanna Røndbjerg (forælder) 

Andrew Prasana (forælder) 

Karen Pasquali Povlsen (forælder) 

Vibeke Rohde (forælder) 

Zana Manai Gramkow (medarbejderrepræsentant) 

Anne Møller Boysen (medarbejderrepræsentant)  

 

 

Sekretariat: 

Dorte Juel Hansen (skoleleder) 

Britt K. Jønstrup (souschef) 

Andreas Kjærgaard 

 

Elevråd: 

Esther Wagner 

Krista King 

 

Mødeleder: Lena Berger Frederiksen 

 

Afbud:  

Peter Hansen (forælder) 

Frederikke Stolbjerg (forælder) 

Louise Sook Broderesen (forælder) 

Peter Lemmich (ekstern) 

Christoffer Emil Jexen (ekstern)  

Esther Wagner 

Krista King 

 

 

Referent:  

Nr. Punkt Punktets 

karakter 

Tid Referat 

1. 

 

17.

00 

Velkommen og 
konstituering af 
Skolebestyrelsen pr. 
1. august  2025 

Drøftels

e 

15 

min

. 

Velkommen til nye medlemmer og tak for denne gang til 

afgående medlemmer 

Konstituering af Skolebestyrelsen pr. 1/8-2025 sker på første 

møde efter sommerferien 

 

2. 

 

17.

15 

Status på 
planlægning af 
kommende skoleår  
 
 
 
 
 

Orienteri

ng og 

drøftelse 

30

min 

Årshjul/mødekalender 25/26 (udkast vedhæftet) 

Opfølgning på dispensationsansøgning om klasseloft på 

kommende 8. årgang  

Status på kommende 3. årgang 

Ansættelser 

 

Fagfordelingen og skemalægning 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Vi har i dag siddet med de sidste brikker ift. fagfordelingen, 

og der starter skemaworkshop op i morgen. Vi forventer at 

have et fornuftigt skema klar inden vi går på sommerferie. 

 

Vi siger farvel til en bh.klasseleder og nogle lærere – og 

byder en del nye kolleger velkommen pr. 1.8.25. Vi har to 

vakante stillinger, som vi forventer at have besat i løbet af de 

næste uger – vi har generelt haft meget kompetente og 

attraktive kandidater til vores stillinger.  

 

Vi sammenlægger klasser på hhv. kommende 3. og 8. 

årgang, og er landet i fagfordelingen ifm. 

Klassesammenlægningerne – på begge årgange tilføres en 

del ekstra to-lærertimer.  

 

På fredag vil der komme info ud med navne på dansk-, 

matematik-, klasselærere og pædagoger i klasserne.  

 

 

3 Forældrehenvendelse

: 

 

  Henvendelse fra forældre blev drøftet i bestyrelsen.  

SB koordinerer et svar til forældre og kontaktforældre. 

 

4.  

 

 

17.

45 

Evaluering af årets 
arbejde i SB samt 
planlægning af 
kommende år 

Drøftels

e og 

beslutni

ng 

30 

min 

SB arbejde det forgange år og drøftelse af indsatsområder 

for kommende skoleår 

Indkomne forslag til næste års arbejde:  

- Inklusionsprincip 

- Digital dannelse, mobilpolitik og anvendelse af 

digitale devices i på Vedbæk Skole 

- Vedbæk-Charter (værdigrundlag, leveregler & anti-

mobbestrategi) 

 

Evaluering af skoleåret: 

• Der skal lyses mere på vores leveregler (ordensregler), 

så vi får dem endnu mere ud blandt forældrene.  

• Der er enighed om, at det er godt, at der endelig er en 

fair tildelingsmodel ift. Vedbæk Skole.  

• Der spørges til, om der er mulighed for, at den øvrige 

ledelse deltager ved relevante punkter for deres 

afdelinger til de kommende møder.  

• Det har været godt at deltage i skoleudviklingssamtalen, 

da det gav et stort indblik i skolens dagligdag med elev-, 

og lærerperspektiver. 

• Det har ikke fungeret helt for SB at være med på 

forældremøderne med oplæg. Der kunne fremadrettet 

tænkes i et kontaktforældremøde med fastlagt dato, som 

kommende kontaktforældre får at vide til 

forældremøderne – og hvor ledelsen også kunne 

deltage.  



 

 

• Fungerer det med ledelsens deltagelse på 

forældremøderne? Det opleves, at det fungerer godt at 

ledelsen er synlig til møderne  

• Lena trækker sig fra SB i 2027, så det kan være en god 

ide, at der er en i SB, som overvejer at stille op til 

formandsposten.  

 

Input til SB-fokus kommende skoleår: 

 

Der kan være et ønske blandt SB om, at der er to 

kontaktforældremøder – vi skal have en arbejdsgruppe til 

formålet. 

 

Der er et ønske om, at der friholdes to SB møder til at være 

arbejdsmøder, hvor der kan arbejdes med bestemte temaer 

sammen med suppleanterne.  

 

Der kan være et ønske om, at der arbejdes med princippet 

for fritidsordning (princip nr. 19) – der skal evt. være et 

forældreråd, som støtter op omkring dette princip. 

 

Mobilpolitik – ligeledes fokus på økonomi ift. investeringer af 

mobilskabe mm – samt implementeringsplan. 

 

Forslag til punkter: 

Møde 1/10 Gennemgang af gældende principper 

Møde 2/10 Indeklima  

18.

15 

Mødekalender 25/26 
 
Bilag 1 

Drøftels

e og 

beslutni

ng 

15 

min 

 

Vi rykker første møde til onsdag d. 27. august 2025 kl.17.00-

20.00 – hvor der også skal være gennemgang af gældende 

principper.  

 

Mødekalenderen er godkendt. Vedhæftes referat som bilag 

 

 

 

 

 

 

 


